
رئیس اوقاف و امور خیریه سبزوار خبر داد:   

اختصاص ۴۰۰ میلیون برای مرمت 
مدرسه تاریخی فخریه سبزوار  

رئیــس اداره اوقــاف و امور خیریه ســبزوار 
گفت: براســاس هماهنگی هــای صورت 
گرفته با اداره میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دســتی شهرســتان مبلــغ ۴۰۰ 
میلیون تومان برای مرمــت بخش هایی از 
مدرســه  تاریخی  فخریه سبزوار اختصاص 
یافته است.به گزارش روابط عمومی میراث 
 فرهنگــی ، گردشــگری و صنایع  دســتی 
خراســان رضــوی ،حجت الاســام جعفر 
مهدوی خواه  افزود: سیاست اداره اوقاف 
و امور خیریــه حفظ این میراث ارزشــمند 
اســت اما هرگونه تغییر فنــی و عمرانی در 
آن بایــد زیــر نظــر اداره میراث فرهنگــی، 
گردشگری و صنایع دستی سبزوار و طبق 
ضوابط کارشناسی  شده باشد.وی با بیان 
این که از همکاری با اداره میراث فرهنگی 
دریــغ نمی کنیــم، اظهار کــرد: هم اکنون 
ســازوکار مرمت  ابتدایی این بنا آغاز شده 
اســت.مهدوی خواه یادآور شــد: تــا دو ماه 
گذشته این موقوفه، متولی داشت اما بعد 
از فوت متولــی، اختیار این مــکان به اداره 
اوقــاف  و  امورخیریــه واگذار شــده  اســت.

رئیــس اداره اوقــاف و امورخیریه ســبزوار 
گفت: براساس هماهنگی های انجام شده 
بین اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دســتی و اداره اوقاف و امور خیریه 
مبلــغ ۴۰۰ میلیون تومان که در حســاب 
موقوفه بود برای انجام مرمت بخش هایی 
از این مکان مانند قســمت شرقی موقوفه 
در نظر گرفته شده ، البته  در قسمت  های 

شــمالی و غربی آن نیز در بخش های بام و 
اتاق ها مرمت هایی انجام و ایزوگام شــده 
است.مهدوی خواه افزود: برای استحکام 
هرچه  بیشتر این بنا سعی می کنیم از طریق 
پیگیری ها با اداره میراث فرهنگی، بودجه 
 دولتــی و قابل توجهــی برای ایــن منظور 
در نظــر بگیریم.وی تصریح کرد: ســبک  و 
سیاق اولیه مدرسه فخریه باید حفظ شود 
اما تعمیرات و بازسازی های لازم نیز صورت 
گیرد تا از تخریب جلوگیری شود، امیدواریم 
که با همکاری اداره میراث فرهنگی بتوانیم 
اعتبار خوبی جــذب کنیم تــا از این طریق 
حمایــت  کننــده میراث فرهنگــی و حفظ 
مدرســه فخریــه باشــیم.همچنین رئیس 
پایگاه میراث فرهنگی شهر تاریخی سبزوار 
از آغاز پیگیری ها برای ثبت این اثر تاریخی 
خبر داد و گفت: اصل را بــر این قرار دادیم 
که بــه زودی ســاز و کار ثبت ایــن مجموعه 
را در اســتان پیش ببریم، پرونده و مدارک 
لازم برای ثبت مدرسه فخریه آماده شده و 
به همراه پرونده ساختمان های بهزیستی 
به زودی به استان فرســتاده خواهد شد تا 

روال نهایی برای ثبت را طی کند.

مدیر کل امور شهری و شوراهای استانداری 
مطرح کرد : 

افزایش هزینه کرد اعتبارات 
جاری باجذب نیروی خارج از 

ضابطه در شهرداری ها 

اجتماعی-فرهنگی
روزنامه سیاسی، اقتصادی، فرهنگی، اجتماعی خراسان رضوی
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صفری/مدیر کل امور شــهری و شــوراهای 
اســامی اســتانداری  گفت: جــذب نیروی 
خارج از ضابطه یکی مشکات مهم شهرداری 
هاســت علیرضا خادم پیر در جلســه تودیع و 
معارفه شــهردار گناباد افــزود: جذب نیروها 
خــارج از قانــون، باعــث افزایش هزینــه کرد 
اعتبارات جاری می شــود اما اگــر نیروها در 
چارچــوب قانــون جــذب شــوند ۷۰ درصد 
درآمدهــا در بخــش عمرانــی و ۳۰ درصــد 
در بخــش جاری اختصــاص می یابــد که این 
موضــوع افزایش رضایــت مندی مــردم را به 
همــراه دارد. وی اظهــار کرد: شــهرداری ها 
باید با تشکیل کمیته های ســرمایه گذاری و 
رفع مشــکات و ایجاد زیرســاخت های لازم 
و افزایش درآمد پایدار برای توســعه و عمران 
شــهری تاش کننــد و تامیــن ایــن درآمدها 
در قالــب خدمات مختلــف را بــه دوش مردم 
نیندازند و در صورت بی توجهی به این موضوع 
اختافــات و مشــکات اجتماعــی در شــهر 
افزایش می یابد. خادم پیر گفت : سرانه کنونی 
خدمات شــهری برای هر یک از شــهروندان 
گنابادی در طول ســال حدود هفت میلیون 
ریال اســت که باید بــا افزایش درآمــد پایدار 
شهری این سرانه به ۳۰ میلیون ریال برسد. 
مدیر کل امور شــهری و شــوراهای اســامی 
اســتانداری خراســان رضوی رفع مشکات 
دفع پســماندها را از مشــکات مهم شــهری 

ذکر کرد و گفت: بایــد با جمــع آوری روزانه و 
مرتب پسماندها و افزایش هم افزایی با  دیگر 
بخش ها و توسعه کمی و کیفی فعالیت های 
عمرانی و اصاح هندســی معابــر و اقدامات 
زیربنایی برای افزایش رضایت مندی مردم و 
شهروندان تاش کرد. وی سرعت بخشی در 
تکمیل پارک بانوان گناباد را از ضرورت های 
مهم خدماتی و عمرانی این شــهر برشــمرد. 
فرماندار گناباد گفت: مصوبه های شوراهای 
شهری و روستایی این شهرســتان از ابتدای 
امسال تاکنون ۳۸۴ مصوبه  است که درصد 
بســیار کمی از ایــن مصوبات برگشــت داده 
شده است. حامد قربانی افزود: ۳۱ میلیارد و 
۸۰۰ میلیون ریال از ابتدای امسال تاکنون از 
محل اعتبارات تملک دارایی ها به شهرداری 
های این شهرستان تخصیص یافته است. وی 
گفت : سامان دهی کال ناصر خسرو و صنوف 
آلاینده شــهری و سرعت بخشــی در تکمیل 
شــهرک کارآفرین باید مورد توجه شهرداری 
و شورای اسامی شهر گناباد قرار بگیرد. در 
پایان این جلسه، حمید زارع حسینی به عنوان 
شــهردار گناباد معرفــی و از خدمــات مهران 
حســین زاده و علی اکبــر بهزادیــان در مدت 
تصدی شهرداری و سرپرست شهرداری این 
شهر قدردانی شد. حمید زارع حسینی پیش 
از این شهردار شهر یونسی از توابع شهرستان 

بجستان بوده است.

اخبار

جامعه 

راه یابی 3 روستای نیشابور به مرحله 
نهایی جشنواره روستاها و عشایر 

دوستدار کتاب
شــجاعی مهــر/ ۵۵ روســتای  راه یافته بــه مرحله 
نهایی هفتمین جشنواره روستاها و عشایر دوستدار 
کتاب معرفی شــدند که نام سه روســتا از نیشابور در 
این فهرســت بــه چشــم می خورد.هیئت  داوران این 
جشنواره در مرحله اول ۱۱۳ روستا و منطقه عشایری 
را برای داوری در مرحله دوم انتخاب کردند و از میان 
۱۱۳ اثر راه یافتــه به این مرحله ۵۵ روســتا و منطقه 
عشایری از 2۰ استان را بر اساس شاخصه ها  به عنوان 
برگزیــدگان مرحله دوم این جشــنواره انتخــاب و به 
دبیرخانه جشنواره برای داوری نهایی معرفی کردند.
سه روستای برزنون ، بشرآباد و احمدآباد شهرستان 
نیشابور نیز  توانستند جواز ورود به مرحله نهایی را از 
آن خود کنند.در مرحله نهایی جشــنواره روستاها و 
عشایر دوستدار کتاب ۱۰ روستا به عنوان روستاهای 
برگزیده دوســتدار کتاب و ۱۵  روســتا  نیز به عنوان 
روســتاهای شایســته تقدیــر و یک روســتا بــه عنوان 
برگزیده اســتمرار انتخــاب خواهند شــد و به هر یک 
از روســتاها و آبادی های عشــایری دوســتدار کتاب 

جوایزی تا سقف ۵۰۰ میلیون ریال اهدا می شود.

آغاز به کار هفتمین روستا بازار 
استان در شهرستان صالح آباد 

هفتمین روستا بازار خراسان رضوی در شهرستان 
صالح آباد و در زمینی به مســاحت ۸۸ متر مربع و با 
اعتباری بیش از ۱۰ میلیارد ریال و با عرضه تمامی 
اقام روســتایی افتتاح شــد.مدیر تعاون روستایی 
خراسان رضوی  در حاشــیه افتتاح هفتمین روستا 
بازار خراســان رضوی در صالح آباد گفت: هدف از  
اجرای “طرح روستا بازار” عرضه مستقیم محصولات 
کشاورزی از مزرعه به سفره مردم و مصرف کنندگان 
است.ایرج ناصری مقدم افزود: روستابازارها راهی 
برای حمایت از تولیدکننده و مصرف کننده و رسیدن 
محصول به قیمت واقعی و تضمین سود کشاورزان و 
تولیدکنندگان با حذف واسطه محسوب می شوند.

وی با بیان این که خراسان رضوی عملکرد مطلوبی 
در راه اندازی و ایجاد این بازارها داشته است، ادامه 
داد: این طرح حوزه اقتصاد کشــاورزی پیش از این 
در شش شهرستان دیگر خراسان رضوی ؛ مشهد، 
بجستان، فریمان، تربت حیدریه،کاشمر و تربت جام 
اجرا شــده اســت.مدیر تعاون روســتایی خراســان 
رضوی گفت: با برنامه ریــزی و تمرکز صورت گرفته 
بــرای خریدهــای توافقی محصــولات کشــاورزی 
پیش بینی می شــود ۱۰۰ روســتا بازار دیگر ظرف 
نیمه دوم ســال آینــده در اســتان خراســان رضوی 

راه اندازی شود. 

رئیس پایگاه انتقال خون گناباد خبر داد: 

راه اندازی پویش اهدای خون 
خانواده بزرگ فوتبال 

صفری/ رئیس پایگاه انتقال خون گناباد از راه اندازی 
پویش اهدای خون خانواده بزرگ فوتبال ایران به یاد 
علی انصاریان و مهــرداد میناوند از ۸ تا 2۵ اســفند، 
خبر داد و گفت : این پویش  خواستار افزایش مشارکت 
مردم و هواداران فوتبال در زمینه  اهدای  خون شد. 
دکتر مجتبــی تجلی افــزود: بــه دنبال شــیوع کرونا 
مراجعه اهدا کنندگان خون به این پایگاه بسیار کاهش 
یافته در حالی که نیاز به تامین خون به قوت خود باقی 
است و حتی در این شــرایط افزایش یافته است. وی 
افزود : کمبود شــدید ذخایر خونی در این شهرستان 
به مشــکل جدی تبدیل شــده و روند خدمات رسانی 
مطلوب را با مشکل مواجه کرده است.تجلی ادامه داد: 
در شرایطی که ادامه حیات بسیاری از بیماران در گرو 
وجود ذخایر خونی  است، کمبود اهدای خون، نجات 
جان این بیماران را با مشکل مواجه کرده است. رئیس 
پایگاه انتقال خــون گناباد گفت: کرونــا یک بیماری 
تنفسی اســت و از راه اهدا و تزریق خون منتقل نمی 
شود بنابراین این پایگاه بیش از هر زمان دیگر چشم به 
راه مردم برای اهدای خون است تا با این اقدام انسان 

دوستانه جان بیماران را نجات دهند. 

ا ز میان خبر ها

گوناگون 

با حضور مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان و 
مسئولان کمیته آب بران تربت جام انجام شد

امضای تفاهم نامه مدیریت 
مشارکتی منابع آب دشت تربت جام

حقدادی/تفاهــم نامه مدیریــت مشــارکتی منابع 
آب دشــت تربت جام  با حضــور  مدیر عامل شــرکت 
آب منطقــه ای خراســان رضوی و مســئولان کمیته 
آب بران و نظام صنفی کشــاورزی شهرســتان تربت 
جــام  امضــا شــد. مدیرعامل و رئیــس هیئت مدیره 
شــرکت آب منطقــه ای خراســان رضوی در جلســه 
مشــترک با مســئولان کمیته آب بران و نظام صنفی 
کشــاورزی شهرســتان تربت جام  گفت: تنها استان 
خراسان رضوی در کشور توانست با کمک کشاورزان 
به پیاده ســازی مدیریت مشــارکتی منابع آب برسد.
عائی افزود: مدیران و تصمیم گیران باید به این نتیجه 
برسند که بهترین، موفق ترین و سالم ترین مدیران آب 
،کشاورزان هستند.وی تصریح کرد: برای همکاری 
با تشکل های کشاورزی تمام تاش خود را به کار می 
گیریم ، چرا که قانون این اجازه را داده است و با انعقاد 
این تفاهم نامه قطار مدیریت مشــارکتی در استان به 
ایستگاه شانزدهم رسید.مدیر امور منابع آب تربت جام 
گفت : کمیته آب بران تایباد از نخستین تشکل های 
کشاورزان خراســان  رضوی  اســت و از پیشگامان در 
این حوزه بــه شــمار می رود.اختری ابــراز امیدواری 
کرد به زودی در دشت های باخرز و صالح آباد با کمک 
بهره برداران منابع آبی اقدامات مشابه  برای مدیریت 

مشارکتی این منبع خدادادی آغاز شود.

تزریق واکسن کرونا به کادر 
بهداشت و درمان تایباد 

کلثومیان/ اولین محموله واکســن روســی کرونا به 
تعداد ۱2۰ دوز به تایباد رســید و تعدادی از کارکنان 
بهداشــت و درمان به عنــوان  اولین گروه هــدف، این 
واکسن را تزریق کردند.به گزارش روابط عمومی شبکه 
بهداشت و درمان تایباد، مهندس احسانی مدیر شبکه 
بهداشت و درمان  این شهرســتان گفت: با مساعدت 
ریاســت  و معاونان درمان و بهداشــت دانشــگاه علوم 
پزشکی مشهد اولین سری واکسن کرونا به تایباد رسید 
که بنابر دســتورالعمل ســتاد مبارزه با کرونای کشور 
اولین گروه هدف کادر درمان و بهداشت این واکسن را 
دریافت کردند.وی افزود : با حضور فرماندار شهرستان 
اولین دوز این واکســن در اورژانس بیمارســتان خاتم 
الانبیــای تایبــاد بــه کادر درمــان و بهداشــت تزریــق 
شد.احســانی خاطر نشــان کرد : این اولین محموله 
برای تزریق بود و در نوبت های بعدی بقیه کادر درمان و 
بهداشت و گروه های هدف) افراد پرخطر، مسن و دیگر 
شهروندان( برابر برنامه اعامی از سوی ستاد کرونای 

کشور  واکسن را دریافت خواهند کرد.

رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری 
بردسکن خبر داد: 

 توزیع 15 هزار اصله نهال رایگان 
در بردسکن 

علی نوری/ رئیــس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری 
بردســکن در آیین کاشــت نهال که به مناسبت هفته 
درختکاری در آموزشگاه دخترانه شاهد شهید رمضانی 
با حضور امــام جمعه ، معاونت فرمانــداری و جمعی از 
روسای ادارات و کارشناســان ادارات منابع طبیعی و 
آموزش و پرورش برگزار شــد، گفت: به مناسبت هفته 
درختکاری ۱۴ هزار اصله نهال غیر مثمر از جمله کاج 
، سرو، اقاقیا، زبان گنجشک و ارغوان و هزار اصله نهال 
مثمــر از جمله توت، بادام و ســنجد به صــورت رایگان 
بین جوامع محلی توزیع شــد. مهندس محمد یاری با 
بیان این که شعار هفته منابع طبیعی همه با هم جهاد 
برای حفاظت از منابع طبیعی اســت،افزود: در طول 
این هفته با رعایت دستورالعمل های بهداشتی بیش 
از ۱۵ برنامه از جمله دیــدار با امام جمعــه ، فرماندار، 
قضات و طاب حوزه علمیه و کاشــت نهال در ســطح 
مدارس ، واحدهای معدنی و تولیدی و توســعه فضای 
سبز  در روستاها برگزار می شــود. وی از افتتاح سالن 
کوهنوردی و کاشــت نهال در روســتای آهوبم در روز 

جمعه خبر داد.
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مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان مطرح کرد:  

انسداد 1503 حلقه چاه غیرمجاز در سال جاری
مدیرعامــل آب منطقــه ای اســتان در نشســت 
خبری ویژه روز ملی آب که با حضور مدیران عامل 
شرکت های آب و فاضاب مشهد و استان برگزار 
شد، گفت : سال گذشته ۷۱۷ میلیون مترمکعب 
آب در سدها داشــتیم که امروز این رقم به ۷۴۵ 
میلیون مترمکعب آب رسیده است به  بیان  دیگر  
ســال گذشــته ۴6 درصد و امســال ۴۸ درصد 
ســدهای اســتان پرآب بودند.به گزارش روابط 
عمومی شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی، 
محمد عایی اظهــار کرد: در ســال گذشــته از 
اوایل بهمن ماه ذخیره آب در سدها شروع شد اما 
امسال تا امروز هیچ آبی را در سد بزرگ دوستی 
نداشــتیم که این کمبود جز با افزایش بارندگی 

جبران نخواهد شد.

صرفه جویی ۴0 میلیون مترمکعب آب با 	 
انسداد هزار و 503 حلقه چاه غیرمجاز طی 

امسال 
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی 
با بیان این که برخی چاه های غیرمجاز که عمق 
کمی دارند تأثیــر زیادی در منابــع آبی ندارند، 
افزود: بنابراین تمرکز شــرکت بر پر و مســلوب 
المنفعه کــردن چاه های عمیق اســت که طی 
امســال هزار و ۵۰۳ حلقــه چاه غیرمجــاز پُر و 
مسلوب المنفعه و این آمار منجر به  صرفه جویی 
۴۰ میلیون مترمکعب آب  شــده است.عایی 
با بیان ایــن که در اســتان حــدود ۴.۵ میلیارد 
مترمکعب آب باید مدیریت شــود، اظهار کرد: 

تمام آبــی که از دریــا می توان به اســتان انتقال 
داد حــدود ۱2۰ میلیــون مترمکعــب اســت و 
نمی تــوان به آبــی که انتقــال داده می شــود به 
 عنوان تنها منبع تأمین کننده آب نگاه کرد.وی 
با اشاره به این که خراسان رضوی استان بسیار 
خشک و آسیب پذیری است، خاطرنشان کرد: 
برای رفــع مشــکات خشکســالی در مناطق 
آسیب  پذیر کشور باید بستری آماده شود تا مردم 
بتوانند بیشتر در شهرهای نزدیک به دریا ساکن 
شوند.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای خراسان 
رضوی بیان کرد: شــهر مشــهد به دلیل وجود 
حرم مطهر رضوی شرایط بســیار خاصی دارد 
و تأمین آب شرب آن بســیار مهم است بنابراین 
برای تأمین آب شرب مشهد باید تمام گزینه ها 

بررســی و در نظــر گرفته شــود.عایی بــا بیان 
این که تاکنون ۵۰ درصــد از پروژه تصفیه خانه 
چرم شــهر انجام  شــده اســت، ادامــه داد: این 
تصفیه خانــه باید بــه  زودی شــروع بــه کار کند 
زیرا فاضابی که از چرم شــهر خارج می شــود 
کشنده است و به  ســرعت باید متوقف و تصفیه 
شود.وی با اشــاره به این که تخصیص جدیدی 
برای حفر چاه نداده ایم، اظهــار کرد: کاری که 
ما می کنیم مدیریت فاضابی بوده که در کشف 
رود رها شــده اســت.عایی با بیان این که ۸۵ 
درصد آب در حوزه کشاورزی مصرف می شود، 
اظهارکرد: حدود ســه ســال گذشــته طرحی 
بر مبنای خرد جمعــی و با حضور تشــکل های 
کشــاورزی و فعــالان محیط  زیســت بــا عنوان 

طرح همیاران آب تصویب شــد.وی با بیان این 
که درمجمــوع  بر اســاس این طــرح باید ۸92 
میلیون مترمکعب آب کسر می شد، ادامه داد: بر 
اساس این طرح حدود ۵9۰ میلیون مترمکعب 
آب از اضافــه برداشــت چاه های کشــاورزی از 
نخســتین پروانه، 6۸ میلیون مترمکعب آب از 
اضافه برداشــت چاه های صنعــت و خدمات و 
۱۸۱ میلیون مترمکعــب آب از محل پر کردن 
چاه های غیرمجاز باید کم می شد. مدیرعامل 
شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی با اشاره 
به این که طبق برنامه ریزی های انجام شده در 
طرح همیاران آب تا سال ۱۴۰۵ باید استان به 
کسری مخزن صفر برسد و تا سال ۱۴2۰ باید به 
۷۵ درصد منابع آب تجدیدپذیر برسیم، تصریح 
کرد: عملکردهای آب منطقه، شرکت های آب 
و فاضاب استان و مشهد به دانشگاه فردوسی 
گزارش می شود و بعد از دریافت این گزارش ها 
دانشگاه فردوسی بررسی های لازم و عملیات 
میدانی را انجام می دهد.عایی با بیان این که در 
گزارشی که توسط دانشگاه فردوسی ارائه شد 
ما توانسته ایم ۴2۴ میلیون متر مکعب آب از آن 
9۸9 میلیون متر مکعب کمتر برداشت کنیم، 
اظهار کرد: در سال آبی 96 و 9۷ حدود 92۸ 
میلیون متر مکعب کســری مخزن داشــته ایم، 
سال بعد یعنی سال 9۷ و 9۸ به ۵62 میلیون و 
سال گذشته به ۱۸۵ میلیون متر مکعب کسری 
مخزن رســیده ایم که رتبه بســیار خوبی برای 

استان ما داشته است.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی گناباد خبر داد: 

شناسایی نخستین بیمار مبتلا به کرونای انگلیسی در بجستان 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی گناباد از شناسایی نخستین بیمار مبتا 

به کرونای انگلیسی در شهرستان بجستان خبر داد.
به گزارش ایرنا، دکتر جواد باذلی  در جلسه ستاد مقابله با کرونا در 
گناباد افزود: این فرد به همراه ســه نفر دیگر به کربا عزیمت کرده 
بودند که سه نفر همراه وی به سبزوار  رفته اند و او به بجستان بازگشته 
است.وی ادامه داد: این فرد بعد از شناسایی و  قبل از ارتباط با  دیگر 
اشخاص قرنطینه شد و تحت درمان قرار گرفت.رئیس دانشگاه علوم 
پزشکی گناباد مجموع بیماران مشکوک و بستری با آزمایش مثبت 
کرونا در شهرستان های تابعه این دانشگاه )گناباد و بجستان( را از 
ابتدای شــیوع ویروس همه گیر کرونا هفت هزار و 6۵ نفر ذکر کرد 
و گفت: از این تعداد سه هزار و 262 نفر بستری شده و بقیه سرپایی 
تحت درمان قرار گرفتــه اند.باذلی افــزود: با وجــود کاهش تعداد 
بیماران مبتا به بیماری کوویــد ۱9 در بیمارســتان عامه بهلول 
گنابــادی، روزانه ۵۰ بیمار بــا آزمایش مثبت کرونــا در این مناطق 
شناسایی می شوند.وی ادامه داد: با وجود مخاطرات و تبعات شیوع 
ویروس کرونا، عادی انگاری مردم در رعایت پروتکل های بهداشتی 
به یک دغدغه تبدیل شده است.فرماندار گناباد هم خواستار افزایش 

هوشیاری عمومی و آمادگی بخش های مختلف درخصوص تبعات 
بیماری کووید ۱9 و از جمله کرونای انگلیسی شد.حامد قربانی با 
اشاره به مشاهده مواردی از کرونای انگلیسی در سطح کشور و استان 
خراسان رضوی و بجستان گفت: با توجه به ضریب ابتا و درگیری 
بیشتر افراد مبتا به این بیماری باید سطح آمادگی ها افزایش یابد.
وی ادامه داد: باید با دایر کردن دوباره مراکز قرنطینه گناباد، بیماران 
مبتا به کرونای انگلیســی تحــت درمان قــرار بگیرنــد و در منازل 
قرنطینه نشوند.فرماندار گناباد گفت: با توجه به خطر شیوع بیماری 
کوویــد ۱9 و از جمله موج چهــارم کرونا و بــرای کاهش مخاطرات  
از پذیرش مســافر و مهمان در تعطیات نوروزی ســال آینده در این 
شهرستان معذوریم.قربانی افزود: گنابادی ها مردمان مهمان نوازی 
هستند ولی برای جلوگیری از انتقال احتمالی ویروس کرونا تا بعد از 
رفع خطر شیوع این بیماری هیچ مهمان و مسافری را از سطح کشور 
در این شــهر نمی پذیریم.وی تصریح کرد: مردم این شــهر نیز از هر 
گونه سفر به دیگر نقاط و همچنین حضور در سطح شهر و مکان های 
پر رفت و آمد و اجتماعات بپرهیزند.فرماندار گناباد گفت: با توجه به 
شرایط شیوع ویروس همه گیر کرونا ورود و خروج تورهای گردشگری 

از گناباد در آســتاته تعطیات نوروزی ممنوع اســت و قنات جهانی 
قصبه هم پذیرای گردشــگران نیســت.قربانی تاکید کرد: اهمیت 
سامت شهروندان و عموم جامعه برای ما از گردشگری بیشتر است 
و با  توجه به جمعیت سالمند این شهرستان و آسیب پذیری این قشر 
در برابر بیماری کووید ۱9 باید مراقبت ها و پروتکل  های بهداشتی 
افزایش یابد.وی بر استفاده از ظرفیت های فرهنگ و هنر و رسانه ها 
و فضای مجازی برای ترغیب مردم به رعایت پروتکل های بهداشتی 
و مسائل پیشگیرانه در برابر بیماری کووید ۱9 تاکید کرد.فرماندار 
گناباد گفت: در کنار کارکنان  بخش درمــان خانواده های آنان هم 
باید علیه بیماری کووید ۱9 واکسینه شوند تا تاثیر گذاری این مسئله 
افزایش یابد و واکسیناسیون  افرادی که مبادرت به غسل دادن اموات 
کرونایی می کنند و همچنین بیماران خاص و جانبازان هم باید مورد 
توجه قرار گیرد. قربانی افزود: جمعه بازار گناباد هم باید تنها با حضور 
حداکثر ۳۰ غرفه بومی عرضه میوه و تره بار و با رعایت فاصله گذاری  
اجتماعی و با نظارت شهرداری و دانشگاه علوم پزشکی و فرماندهی 
انتظامی فعالیت داشته باشد و تمامی واحدهای صنفی و حتی دسته 

یک ساعت 2۱ هر شب تعطیل شوند.


